
 

Reservation 
 

TN 2023--2730   Nya nivåer och villkor för parkeringstaxor samt årlig justering i 

förhållande till KPI 
 

Vi Sverigedemokrater kan åter igen konstatera styrets avsky för stadens bilister, med ihärdigt 

successivt planerade återgärder ska bilen försvinna från de centrala delarna av staden.  

För att fylla tomma parkeringshus, bör parkeringstaxan anpassas eller snarare ligga under dagens  

taxa för parkering på gatumark. En sådan marknads åtgärd leder till bättre lönsamhet. 

Vi motsätter oss en handläggningsavgift för boendeparkering, den ska som idag ingå i själva 

parkerings avgiften. 

Vi Sverigedemokrater anser att högsta nivån på timtaxan fryses till dagens taxa, vilken egentligen 

redan är för hög 

Vi  yrkar på att justeringar av avgifter gälland ärendet alltid avgörs i kommunfullmäktige och inte i 

Tekniska nämnden, viktigt med offentlig insyn! 

För oss Sverigedemokrater är det viktigt att vi värnar näringsidkarna i de centrala delarna, att 

boende fortsatt ska kunna äga och parkera sin bil, att långväga besökare skall ha råd och 

möjlighet att besöka nära, kära eller vänner även i de centrala delarna av Malmö 

 

Då vårt yrkande inte fått majoritet, reserverar vi oss mot beslutet 

 

  

 

 

 

 

 

Tekniska nämnden 2024-02-26 

 

Anders Pripp 

Håkan  Ask 



 

Med instämmande av 

Lars Hallberg 

Ronny Nord   


